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        Zápisnica 
                 z 7. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Rajčany, 

konaného dňa 26. februára 2024 v zasadačke Obecného úradu v Rajčanoch 
_________________________________________________________________________    
Prítomní: podľa pripojenej prezenčnej listiny 
 
 
Program:  
1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie návrhovej komisie. 

3. Voľba hlavného kontrolóra obce Rajčany. 
4. VZN č. 1/2024 o elektronickej komunikácií v obci Rajčany – návrh. 
5. Percento vytriedenia odpadov za rok 2023. 
6. Termíny zasadnutia OcZ – návrh. 
7. Podanie žiadosti o dotáciu na NSK – informácia. 
8. Príprava 780. výročia založenia obce. 
9. Kultúrne akcie. 

10. Rôzne. 

11. Záver. 

_________________________________________________________________________ 
 
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 
     

Na úvod starostka obce Mária Švecová privítala prítomných a skonštatovala, že na 
zasadnutí sú prítomní všetci siedmi poslanci a zastupiteľstvo je teda uznášania schopné. 
Program zasadnutia bol poslancami jednohlasne schválený. 

 
Poslanci uznesením č. 91/II/2024 uvedené schválili. 

 Hlasovanie:  
 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 

 Za: 7  
 Proti: 0  
 Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, schválenie návrhovej komisie 

 
Za zapisovateľa  bola starostkou poverená Ing. Daniela Balážiková.  
Za overovateľov boli starostkou určení poslanci: Ing. Milan Bujna a Ing. Zlatica 

Benková. 
Do návrhovej komisie boli jednohlasne zvolení poslanci: Beáta Bujnová, MUDr. Aneta 

Kováčiková a Martin Sečkár. 
 

Poslanci uznesením č. 92/II/2024 uvedené schválili. 
 Hlasovanie:  

 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 

 Za: 7  
 Proti: 0  
 Zdržal sa: 0 
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K bodu 3. Voľba hlavného kontrolóra Obce Rajčany 
 

Starostka obce predložila poslancom Zápisnicu z otvárania obálok na výberové 
konanie na funkciu Hlavného kontrolóra obce Rajčany.  Komisia zasadala dňa 20. februára 
2024 o 15:30 hod. v kancelárií starostky obce Obecného úradu v Rajčanoch z dôvodu 
otvárania obálok, vyhodnotenia a skontrolovania úplnosti odovzdaných požadovaných 
materiálov a kritérií. Do termínu určeného na doručenie obálok, t. j. do 12. februára 2024 do 
12:00 hod. bola na Obecný úrad v Rajčanoch doručená jedna obálka v požadovanom 
termíne. Komisia skonštatovala, že obálka prišla neporušená a nebolo ňou manipulované. 
Uchádzač o post hlavného kontrolóra Mgr. Ivan Antal, trvale bytom Veľký Klíž, splnil 
kvalifikačné predpoklady vyhlásené vo výberovom konaní.  
Starostka obce vysvetlila prítomným spôsob voľby hlavného kontrolóra a jej priebeh:  
- Kandidát na funkciu hlavného kontrolóra má právo vystúpiť za účelom svojej 

prezentácie v časovom rozsahu maximálne 10 minút.  
- Voľba hlavného kontrolóra bude verejná. Voľba sa uskutoční po skončení prezentácie  

kandidáta.  
- Poslanci obecného zastupiteľstva hlasujú zdvihnutím ruky za kandidáta na funkciu 

hlavného kontrolóra na obdobie ďalších 6 rokov. Na zvolenie hlavného kontrolóra je 
potrebný súčet hlasov zodpovedajúci nadpolovičnej väčšine všetkých poslancov. 

- Starostka obce vyzvala jediného kandidáta Mgr. Ivana Antala, aby sa prezentoval.  
Následne starostka dala poslancom priestor na diskusiu, po ktorej nasledovalo 
hlasovanie.  Starostka obce vyzvala poslancov na hlasovanie k voľbe za hlavného 
kontrolóra obce Rajčany.  Na otázku kto je zato, aby Mgr. Ivan Antal bol hlavným 
kontrolórom obce Rajčany boli šiesti poslanci. Ďalej sa opýtala, kto je proti? Jedna  
poslankyňa bola proti tomu, aby sa Mgr. Ivan Antal stal hlavným kontrolórom.  Nikto sa 
hlasovania nezdržal. Mgr. Ivan Antal bol zvolený za hlavného kontrolóra obce Rajčany. 

 
      Poslanci uznesením č. 93/II/2024: 
A)  berie na vedomie 

Informácie z otvárania obálok, spôsob voľby hlavného kontrolóra, prezentáciu kandidáta  
 
Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová, Vladislav  
           Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela Rybanská,  
           Martin Sečkár 
 

B)  volí 
v zmysle zákona o obecnom zriadení č. 369/1990 Z.z. v znení neskorších predpisov 
Mgr. Ivana Antala za hlavného kontrolóra obce Rajčany s účinnosťou od 1.3.2024 na 
funkčné obdobie 6 rokov  s 8 % pracovným úväzkom.  

  
 Prítomní: 7 poslanci   
 Za: 6 – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová, Vladislav Chudý,  
             MUDr. Aneta Kováčiková, Martin Sečkár 
 Proti: 1 – Mgr. Daniela Rybanská 
 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu 4. VZN č. 1/2024 o elektronickej komunikácií v obci Rajčany – návrh 
 
    Starostka obce oboznámila poslancov s VZN o elektronickej komunikácií v obci 
Rajčany. Zmena spočíva v poskytovaní elektronických služieb v súlade so zákonom č. 
582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 
stavebné odpady v znení neskorších predpisov. Obec môže zasielať oznámenia o výške 
daní a poplatkov na emailovú adresu určenú daňovým subjektom v súhlase so zaslaním 
oznámenia. Poslanci jednohlasne schválili VZN č. 1/2024. 

 
Poslanci uznesením č. 94/II/2024 uvedené schválili. 
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 Hlasovanie:  
 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 

 Za: 7  
 Proti: 0  
 Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 5. Úroveň vytriedenia odpadov za rok 2023 – informácia 
 
 Starostka obce oboznámila obecné zastupiteľstvo s percentom vytriedenia 
komunálnych odpadov za rok 2023, ktoré je vo výške 61,66 % a to znamená, že obec bude 
platiť zákonný poplatok za tonu odpadu vo výške 11 eur. V roku 2022 sme dosiahli 62,07 % 
a 2021 sme dosiahli 60,22 % a platili sme tiež 11 eur. V roku 2020 sme dosiahli 55,99 % 
a platili sme 15 eur za tonu odpadu. V roku 2019 38,06 % a platili sme 13 eur za tonu 
odpadu. V roku 2018 sme mali 47,59 % a platili sme 7 eur za tonu odpadu. Konštatovala, že  
v roku 2023 bol mierny pokles % vytriedenia odpadov, ale stále dosahujeme najnižšiu 
možnú cenu za tonu odpadu, a že väčšina obyvateľov zodpovedne pristupuje k životnému 
prostrediu aj separáciou odpadov. Obecné zastupiteľstvo túto informáciu vzalo na vedomie. 
 

Poslanci uznesením č. 95/II/2024 uvedené zobrali na vedomie. 
 Hlasovanie:  

 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 

 
 
K bodu 6. Termíny zasadnutia OcZ – návrh 
 

Starostka navrhla poslancom termíny plánovaných zasadnutí obecného 
zastupiteľstva na rok 2024: 26.04.2024 o 18:00 hod. 

   08.07.2024 o 18:00 hod. 
   30.09.2024 o 18:00 hod. 
   16.12.2024 o 18:00 hod. 
 

Poslanci uznesením č. 96/II/2024 uvedené schválili. 
 Hlasovanie:  

 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 

 Za: 7  
 Proti: 0  
 Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 7. Podanie žiadosti o dotáciu na NSK – informácia 
 

 Starostka obce informovala obecné zastupiteľstvo, že sa obec zapojila do výzvy 
o dotáciu vo výške 5.000 € od Nitrianskeho samosprávneho kraja na vydanie monografie 
obce pri príležitosti 780. výročia založenia obce.  
 

Poslanci uznesením č. 97/II/2024 uvedené zobrali na vedomie. 
 Hlasovanie:  

 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 



 4 

K bodu 8. Príprava 780. výročia založenia obce 
 
 Starostka informovala poslancov, že   k 780. výročiu založenia obce  Rajčany bude 
slávnostný kultúrny program v dňoch  31.08.2024 a 01.09.2024. Zatiaľ sú oslovené kapely 
Polemic, Nová stopa, moderátor Štefan Skrúcaný a pod. Pre deti bude kolotoč, nafukovací 
hrad, maľovanie na tvár,  divadielko pre deti.  
 

Poslanci uznesením č. 98/II/2024 uvedené zobrali na vedomie. 
 Hlasovanie:  

 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 

 
 
K bodu 9. Kultúrne akcie 
 

Starostka poďakovala poslancom za pomoc pri uskutočnených kultúrnych akciách 
Štefanská zábava, Pochovávanie basy.  
 Detský karneval sa uskutoční 1.3.2024 o 17:00 hod. 16.3.2024 budú veľkonočné 
dielničky a hľadanie veľkonočných vajíčok. Ďalej sa viedla diskusia o zorganizovaní akcie 
Stavanie mája pred kultúrnym domom dňa 27.4.2024 o 18:00 hod. Budú sa podávať 
klobásky, hurky, kuracie stripsy, pivo a malinovka. Do tanca zahrá Neznámy klávesák. 
Ďalšia akcia bude Deň Matiek, kde program pripravia deti z MŠ a mamičky dostanú malú 
pozornosť v podobe sklených pohárov. 
 

Poslanci uznesením č. 99/II/2024 uvedené zobrali na vedomie. 
 Hlasovanie:  

 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 

 
 
K bodu 10. Rôzne 
 
Zo strany starostky obce boli podané informácie: 

a) 
- na hlavnej ceste bolo umiestnené výstražné znamenie pri prechode pre chodcov pri 

autobusových zástavkách, 
- na cintoríne bol umiestnený sviečkomat. Za 1 € si môžete zobrať sviečku, 
- bol podaný návrh na územné konanie : IBV za kostolom – 2. časť komunikácia. 

 
Poslanci uznesením č. 100/II/2024 uvedené zobrali na vedomie. 

 Hlasovanie:  
 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 

 
b) ďalej starostka informovala o ústnej žiadosti Mgr. Jána Judáka o odkúpenie ornej pôdy 

v extraviláne obce, kvôli rozšírení firmy HART Slovakia, ktorá susedí s cirkevnými 
pozemkami. Cirkev nepredáva pozemky, ale mohla by vymeniť pôdu,  tak by Mgr. Ján 
Judák chcel vedieť či by mu obec predala nejaký iný pozemok, aby ho následne mohol 
vymeniť s cirkvou. Po diskusií sa poslanci zhodli na tom, že obec nebude predávať 
pozemky. 

 
Poslanci uznesením č. 101/II/2024 so žiadosťou nesúhlasili. 

 Hlasovanie:  
 Prítomní: 7 poslanci – Ing. Zlatica Benková, Ing. Milan Bujna, Beáta Bujnová,  
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              Vladislav Chudý, MUDr. Aneta Kováčiková, Mgr. Daniela  
              Rybanská, Martin Sečkár 

 Za: 7  
 Proti: 0  
 Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 12.  Záver 
 

Na záver starostka obce Mária Švecová  poďakovala poslancom za účasť a  rokovanie 
obecného zastupiteľstva ukončila.  
 
V Rajčanoch 27.02.2024 

 

 

 

 
                                    Mária Švecová 

 starostka obce 
 
 
 
 
Zapisovateľka: Overovatelia:  
 
Ing. Daniela Balážiková Ing. Zlatica Benková 
 
 
 Ing. Milan Bujna 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vyvesené:                        Zvesené :   

 
 
 
 
 
 
 


